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Препис! 

 

П Р О Т О К О Л   № 35 
                                                                                                         

 

 

На 24.02.2022 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя тридесет и 

петото редовно онлайн заседание на Общински съвет - Рудозем.  

Заседанието бе открито от председателя на Общински съвет – д-р Владимир 

Янков.  

Д-р Янков: „Привет на всички!Тъй като в залата имаме присъстващи, други са 

онлайн, ще направим първо проверка на кворума.Ще помоля тези, които са онлайн 

колеги, след като чуят името да включат звуков и видео сигнал да може да ги виждаме. 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ПРИСЪСТВА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ДА /ОНЛАЙН/ 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ПРИСЪСТВА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ПРИСЪСТВА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ПРИСЪСТВА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ПРИСЪСТВА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ПРИСЪСТВА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ДА /ОНЛАЙН/ 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ПРИСЪСТВА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ДА /ОНЛАЙН/ 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ДА /ОНЛАЙН/ 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ДА /ОНЛАЙН/ 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

mailto:obsrud@abv.bg


 

„Благодаря Ви, колеги! С пълен кворум е днешната сесия. Присъстваме 

седемнадесет души общински съветници. Седем души сме в зала. Десет души са 

онлайн на днешното заседание. За това и на основание, член 23, ал. 2, както и чл. 71а, 

ал. 1 от нашия Правилник, откривам днешното редовно заседание на Общински съвет – 

гр. Рудозем. Уважаеми колеги, в предварително изпратеният Ви дневен ред се състои 

от 18 точки.Ще имаме ли предложение по дневния ред? Подавайте сигнали, колеги, 

тъй като миналия път г-н Трифонов се е включил аз не съм го отразил, тъй като не съм 

го видял , така че някой ако вдига ръка и не бъде отразен от мен, моля да, настоява!  

Д-р Хутева иска думата.Заповядайте, д-р Хутева!“ 

Д-р Хутева попита: „Аз имам само едно питане след като приключим с дневния 

ред. Много хора се интересуват какво се случва с двете линии за Елховец , автобусни 

линии за Елховец и за Чепинци?Ако може да разясни г-н Кмета и да има яснота за 

хората и за нас, защото трябва да отговорим на питането.“ 

Д-р Янков: „Благодаря, д-р Хутева! Моето предложение тогава ще бъде след 

сесията, след като закрием самото заседание ще останем на линия и ние тук съответно, 

за да разясним евентуално темата.“ 

Д-р Хутева: „Ако има гости освен нас на сесията би трябвало и те да са 

информирани.“ 

Д-р Янков: „Не виждам някой да се е включил. Имаме ли някой, който се е 

включил като гост на заседанието?“ 

Д-р Хутева: „Не съм погледнала“ 

Д-р Янков: „Моето предложение, д-р Хутева, е това нещо като разяснение нека да 

го направим в края на самото заседание след като го закрием, за да не разводняваме 

самото, самият протокол на заседанието.Уважаеми колеги, преди да преминем към 

изпълнение на дневния ред, тъй като имаме гости на сесията, началника на 

противопожарната служба – инсп. Шейков е на линия.Ще Ви помоля, да гласуваме и 

участието на хора, които са гости на днешното заседание да се включват при искане на 

думата. Гласуваме, уважаеми колеги! 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ДА /ОНЛАЙН/ 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 



Д-р Янков:“Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към гласуване на дневния ред с 

така предложените и предварително раздадени от 18 точки, уважаеми колеги, в режим 

на поименно гласуване сме: 

 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 



 
 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали:  17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

 

Заседанието се проведе при следния:  

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1. Приемане на План за работа на Общински съвет- Рудозем /вх. №14/14.02.2022 г./ 

 

2. Дейността на Районна служба “Пожарна безопасност и защита на населението” 

гр. Рудозем през 2021 г. /вх.13/07.02.2022 г. / 

 

3. Отчет за изпълнение решенията на Общинския съвет през 2021 год. /вх. 

№29/17.02.2022 г./ 

 

4. Отчет за работата на Общински съвет и неговите комисии през 2021 год. 

/вх.№15/14.02.2022 г./ 

 

5. Приемане на Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост /вх. №28/16.02.2022 г./ 

 

6. Продажба на УПИ І-975, кв.30 по ПУП на с. Чепинци, общ. Рудозем /вх. 

16/14.02.2022 г./ 

 

7. Одобряване на оценка за продажба на имот с идентификатор 07689.508.64, за 

който е отреден УПИ І, кв.10 по плана на с. Бяла река, общ. Рудозем /вх. № 

20/14.02.2022 г./ 

 

8.  Одобряване на оценка и продажба на имот пл.№ 262 по кадастралния план плана 

на с. Войкова лъка, общ. Рудозем /вх. №21/14.02.2022 г./ 

 

9. Одобряване на оценка и продажба на имот пл.№ 261 по кадастралния план плана 

на с. Войкова лъка, общ. Рудозем  /вх. №22/14.02.2022 г./ 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



 

10. Одобряване на оценка за продажба на имот с идентификатор 63207.503.73, за 

който е отреден УПИ VІІІ, кв. 49 по плана на гр. Рудозем /вх. №17/14.02.2022 г./ 

 

11. Одобряване на оценка за продажба на имот с идентификатор 63207.502.75 , за 

който е отреден УПИ ІХ, кв.41 по плана на гр. Рудозем /вх. № 18/14.02.2022 г./ 

 

12. Отдаване под наем на част от терен – публична общинска собственост /Вх. № 

223/20.12.2022 г./ 

 

13. Наемане на част от частен имот за нуждите на кметство Оглед, община 

Рудозем /вх. № 19/14.02.2022 г./ 

 

14. Определяне размера на обезщетение по чл.97 от ЗС за 2 кв.м., построени над 

площта, за която е учредено право на строеж върху имот с идент. № 63207.501.134 

по КК на гр.Рудозем със статут на частна общинска собственост /вх. № 

23/14.02.2022 г./ 

 

15. Разрешаване изработването на проект за изменение на ПУП – ПР за имот с 

идентификатор 63207.505.17, който попада в УПИ III-инд. жил. застр. и улична 

регулация в кв.91 по плана на гр. Рудозем, общ. Рудозем. /вх. № 27/16.02.2022 г./ 

16. Постъпило искане с вх.№ Р-5586/13.12.2021 г. от Розета Чечкова - Началник на 

Общинска служба по земеделие - Рудозем за предприемане на необходимите действия 

по предоставяне на земеделски имот. /вх. № 25/14.02.2022 г./ 

 

17. Определяне размера и местоположението на свободните пасища, мери и ливади 

от общинския поземлен фонд, които ще се отдават под наем на собственици или 

ползватели на животновъдни обекти с пасищни селскостопански животни за 

стопанската 2022 г. – 2023 г. /вх.24/14.02.2022 г./ 

 

18. Приемане на отчет за дейността на Местна комисия за борба с 

противообществените прояви - Рудозем за 2021 г. и План-програма за дейността на 

комисията за 2022 г. /вх.26/14.02.2022 г./ 

 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги със 17 „За“ дневният ред е приет. Преминаваме 

и към неговото изпълнение.  

 

По първа точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Първа точка приемане на плана за работа на Общински съвет – 

Рудозем. Всички комисии са разглеждали самата докладна с положително становище 

за нейното приемане. Ще имаме ли въпроси по точка първа, колеги? Не виждам. 

Преминаваме в режим на поименно гласуване с така направеното проекто-

предложение по точка първа да станат решение: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 



 

 Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 309 
 

 

Относно: Приемане на План за работа на Общински съвет- Рудозем 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка 

№14/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.62,ал.2 от Правилника за 

организация и дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му 

с Общинска администрация – Рудозем 

След проведено поименно гласуване 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



 

РЕШИ: 

 

          Общински съвет - Рудозем - приема План за работа на Общински съвет - Рудозем 

за 2022 г., съгласно Приложение 1, което е неразделна част от настоящото решение. 

 

Д-р Янков:“Уважаеми колеги, със 17 „За“ точка първа се приема! Да помоля 

само, не виждам от тук, на кого микрофона е включен непрекъснато, което създава 

смущение. Д-р Хамо, Вашия микрофон, включвайте го само когато сте в режим на 

гласуване, тъй като се получава микрофония. Благодаря Ви!  

 

По втора точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Уважаеми колеги, преминаваме към втора точка от днешното 

заседание – Дейността на районна служба противопожарна безопасност. Докладната е 

разглеждана в комисиите не виждам да е отбелязано нещо като въпроси. Главен 

инспектор Шейков ще иска ли да каже нещо по самата докладна?“ 

Гл. Инсп. Шейков: „Уважаеми г-н председател, ако разрешите, благодаря за 

дадената дума! Конкретно по докладната нямам какво да добавя единствено искам да 

кажа, че се надявам тази информация, както и всички останали, които внасям в 

Общинския съвет и в Общинска администрация. По конкретните предложения, когато 

е възможно да се предприемат мерки и действия, за да може наистина да има някакво 

развитие и да се подобрява защитата на населението, тъй като това не е само 

ангажимент на службата за пожарна безопасност и защита на населението, а е 

ангажимент и на останалите институции на територията на общината, включително и 

на всички граждани.Така, че това което искам да кажа. Ако имате Вие имате конкретни 

въпроси, препоръки, критики, предложения за подобряване на нашата дейност – на 

разположение съм. Всичко, което е в полза на обществото съм готов да го обсъдим и 

т.н. Благодаря за вниманието!“ 

Д-р Янков: „Колеги ще имаме ли въпроси, уточняващи? Д-р Хутева иска думата, 

заповядайте!“ 

Д-р Хутева: „Аз искам думата по точка седем за превантивните мерки. Само да 

кажа само, че подточка две, а за изработване и приемане на план за защита при 

бедствия, моля нали, инсп. Шейков и всички Вас, уважаеми дами и господа общински 

съветници, г-н Кмет, да се направи своевременно изготвяне на този план. Да седнем 

заедно да го обсъдим, защото наистина показахме поне, че в това бедствие, което мина 

не сме подготвени за такива ситуации. Благодаря Ви!“ 

Д-р Янков: „И аз Ви благодаря! Други колеги, ще има ли с въпроси към 

докладната?Г-н Кмета иска думата. Заповядайте, г-н Кмете!Не се чувате, най-вероятно 

микрофона не Ви е включен.“ 

Г-н Пехливанов: „Благодаря, г-н Председател! Дами и господа общински 

съветници, здравейте! Две неща. Първо план за действия при бедствия и аварии има. 

Те по-скоро имат необходимост от постоянна актуализация, тогава когато трябва да 

говорим за това и такива планове има от доста време.Именно по този план сме 



действали при последното бедствено положение. Ако д-р Хутева имаше предвид, че 

членовете на щаба не са се справили с бедственото положение, ще помоля много 

конкретно да бъдем информирани с кое точно не сме се справили! Защото моето 

мнение е, че се справихме доста добре. И за което искам да благодаря за неимоверните 

усилия на г-н Шейков защото не знам Вие дали знаете, но общо взето всички членове 

на щаба, всички ангажирани сме били на терен денонощно. Да, има проблеми и те са 

свързани основно с осигуряване достатъчно проходимост на реките, но трябва да 

отчетем и огромното количество валежи, които паднаха, нещо което не се е случвало 

на територията на общината сигурно 50 години. Дъждове, които като количество бяха 

рекордни и отгоре на това се изляха в рамките на шест часа. Целта на задачата беше да 

не позволим да пострадат хора. И с това мероприятие мисля, че сме се справили 

прекрасно, защото пострадали хора нямаше. Ограничихме се само с имуществени 

щети. На фона на това, че ЕVN имаха огромни проблеми, мобилните оператори ги 

нямаше с дни. Ние успяхме да организираме своевременно, където беше необходимо и 

диги, където беше необходимо посред нощта на първата вечер и събуждане на 

населението на града с цел осигуряване на превантивно готовност за евакуация . Сега 

друг е въпроса, че може би трябва да направим една сериозна разяснителна кампания 

или под формата на листовки, или каквото и да е до всички жители на общината. Как 

да действат по времето на такива ситуации, защото там беше основния проблем. Хора, 

които чули – недочули започнаха да звънят по телефоните на своите близки и да 

разказват небивалици. Аз бил заедно с Шейков до пожарният автомобил и много добре 

ясно чувахме какво казваха по уредбата и високоговорителите служителите на 

пожарната. Това, че някои не е разбрал точно какво казват, обаче има мнение и вдига 

телефона и всява смут сред още 50 човека близки беше проблем, който не зависеше от 

нас.  

В хода на изпълнение ние призовавахме хората да се подготвят за евакуация. А не 

да се евакуират. Обаче имаше такива, които се бяха обадили на де що имат на някой 

телефона да им кажат, че язовирната стена се е скъсала че половината град и община е 

залята от вода, че едва ли не утре вече ще е късно, незабавно трябва да се евакуираме. 

Та някои бяха стигнали до там да всяват неимоверна паника. Това беше проблема. 

Иначе останалото може би – единствената критика, която съм готов да приема от 

името на целият щаб, защото в щаба не сме само аз и инсп. Шейков, че народа не е 

подготвен. Хората не знаят как точно трябва да реагират и тука в тази посока , за да 

подготвим и информационни материали и с кметовете по населени места, хората да 

знаят какво трябва да направят в тези ситуации и управителите на блоковете и да не се 

допуска повторно да се случва. Вече сме предприели действия за обезпечаване на 

оповестителни уредби, такива каквито много ясно да се чува. Така, че „всяко зло за 

добро“, както се казва ние видяхме и пропуски, но критики по отношение на 

организацията съм готов да чуя конкретно, но мисля, че не сме се справили. А иначе 

плановете те си имат съответен ред по закона как се утвърждават. Естествено ще бъдат 

представени за информация  на вниманието на Общинския съвет тогава, когато 

направим актуализации и съответно ги разпишем по съответния ред с началника на 

пожарната, аз и съответно бъде запознат щаба с тези действия.Благодаря! Съжалявам 

за дългото изказване!“  

Д-р Янков: „И аз Ви благодаря!Д-р Хутева, втори път искате думата, малко е в 

разрез с Правилника!Уважаеми колеги, друг ще иска думата? Преминаваме в режим на 



поименно гласуване…Прощавайте, колеги, няма гласуване по точката. Тя е 

информативна. 

 

 

По трета точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Трета точка от днешното заседание – Отчет за изпълнение на 

решенията на Общински съвет. Отново е разглеждана във всички комисии с 

положително становище от всичките. Колеги, ще имаме ли въпроси към отчета по 

изпълнение на решенията? В залата никой не иска думата. От онлайн колегите нямаме. 

Уважаеми колеги, ще преминем в режим на поименно гласуване, т.е извинете колеги и 

тука нямаме решение. Нещо се разсеяхме. Да разбирам, че нямаме въпроси по 

докладната и ще преминем към четвърта точка от днешното заседание? 

 

 

По четвърта точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Уважаеми колеги, преминаваме към точка четвърта от днешното 

заседание – Отчет за работата на Общински съвет и неговите комисии. Отново имаме 

положително становище и без въпроси, отбелязани в заседанията на комисиите. 

Колеги, ще имаме ли въпроси?От онлайн присъстващите колеги нямаме. Уважаеми 

колеги, в режим на поименно гласуване с така направеното проекто-предложение по 

точка четвърта да стане решение: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 



 

 Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 310 

 

 

Относно: Работата на Общински съвет – Рудозем за периода  01.01.2021 – 

31.12.2021  г. 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка 

№15/14.02.2022 г., предложена от председателя на Общински съвет - Рудозем – д-р 

Владимир Антонов Янков и на основание чл. 21, ал.1, т.23 и чл. 27, ал. 6 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Приема Отчета за работата на Общински съвет–Рудозем през 2021 год. с 

направените в него изводи и препоръки. 

 

 

По пета точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка пета – Приемане на Годишната програма за 

управление и разпореждане на имоти –общинска собственост. Отново разглеждана във 

всички комисии с положително становище за нейното приемане. Извинявам се – 

Комисията по здравеопазване не разглеждала. Комисията по устройство на 

територията, както и бюджет и финанси са разглеждали с положително становище. 

Нямам при мен отбелязано нещо като предложение или въпроси ще имаме ли, колеги? 

Нямаме въпроси по отношение на точка пета за Годишната програма? Уважаеми 

колеги, преминаваме в режим на поименно гласуване по точка пета:  

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



 

Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 311 

 

 

Относно: Приемане на Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост. 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

28/16.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.8, ал.9 от Закона 

за общинската собственост и чл.6, ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Общински съвет Рудозем приема Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2022 г. съгласно Приложение №1. 

 

 

 

По шеста точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка шеста. Уважаеми колеги, искрено се 

надявам това онлайн, въпреки че доста сесии спасихме и имахме възможност да 

заседаваме по време на пандемията. Искрено се надявам да се видим всички в залата, 

тъй като в един момент е леко „тегаво“ това, че от разстояние си говорим. Леко 

лирично отклонение. Шеста точка, дами и господа! Продажба УПИ 957 това е с изх. № 

25-00-15 от 11.02. Самата докладна е разглеждана в комисията по бюджет и финанси – 

ТСУ с положително становище за приемане. Няма отбелязани въпроси и предложения 

от комисията. Ще имаме ли колеги въпроси? Уважаеми колеги, преминаваме в режим 

на поименно гласуване с така направеното проекто-предложение по точка шеста: 

   

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 



 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 312 

 

 

Относно: Продажба на УПИ І-975, кв.30 по ПУП на с. Чепинци, общ. Рудозем 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

16/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.35 ал.1 от ЗОС и чл.39 от 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

 1.Общински съвет приема оценките на лицензирания оценител за УПИ І-975, кв. 30 по 

ПУП на с. Чепинци, с АЧОС № 816/02.02.2022 г.  

 

2.Да се извърши продажба чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на глава VІ от 

НРПУРОИ на следният недвижим имот: 

N 

по 

Ред 

Местонахождение 

на имота 

Площ 

/м 2/ 

Налчална 

Тр.цена 

без 

1. 
УПИ І-975, кв. 30 по ПУП на с. 

Чепинци 
763 7 630,00 

 

3. Възлага на Кмета на общината да проведе процедура за продажба на недвижимите 

общински имоти по т.2 чрез публичен търг с явно наддаване по реда на Глава VІ от 

Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество на 

Общински съвет – Рудозем в съответствие с условията по т.2. 

 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



4.На основание чл.52, ал.5 т.2 от ЗМСМА определя 30 % от постъпленията от 

разпоредителната сделка да бъдат използвани за финансиране на изграждането, за 

основен и текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура в с. Чепинци. 

 

 

По седма точка от дневния ред 

 

Д-р Янков:“Преминаваме към точка седма – Одобряване на оценка и продажба на 

имот УПИ I 10 Бяла река. Докладната е разглеждана в комисия Финанси и ТСУ с 

положително становище. Отново нямаме отбелязани въпроси и предложения. Въпроси 

ще имаме ли, колеги? Нямаме! Преминаваме към поименно гласуване с така 

направените проекто-предложения по точка седем   

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 313 

 

 

 

Относно: Одобряване на оценка за продажба на имот с идентификатор 07689.508.64 

, за който е отреден УПИ І, кв.10 по плана на с. Бяла река, общ. Рудозем  

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

20/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

              І. Общински съвет Рудозем приема изготвената експертна оценката за  

продажбата на имот с идентификатор 07689.508.64 , за който е отреден УПИ І, кв.10 по 

плана на с. Бяла река, общ. Рудозем  с площ 792 м2  в размер на 2690,00 лв. без ДДС.  

              ІІ. Да се извърши продажба по реда на чл.35 ал.3 от ЗОС на Бесри 

Абдуларахманов Сираков .  

              ІІІ. На основание чл.52, ал.5 т.2 от ЗМСМА определя 30 % от постъпленията от 

разпоредителната сделка да бъдат използвани  за финансиране на изграждането, за 

основен и текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура  в с. Бяла река. 

 

 

По осма точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка осма – Одобряване на оценка на имот 262 – 

Войкова лъка-Рудозем. Докладната е разглеждана в Комисия по бюджет и финанси, и 

ТСУ с положително становище. Отново няма отбелязани въпроси и предложения по 

докладната. Ще имаме ли, колеги? В режим на поименно гласуване с така направените 

проекто-предложения по точка осма.  

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 



  

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 314 

 

 

Относно: Одобряване на оценка и продажба на имот пл.№ 262 по кадастралния план 

плана на с. Войкова лъка, общ. Рудозем 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

21/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

І. Общински съвет Рудозем приема изготвената експертна оценката за 

продажбата на имот пл.№ 262 по кадастралния план плана на с. Войкова лъка, общ. 

Рудозем с площ 431 м2 в размер на 1510,00 лв. без ДДС.  

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



ІІ. Да се извърши продажба по реда на чл.35 ал.3 от ЗОС на наследници на 

Карамфил Асанов Зеров.  

ІІІ. На основание чл.52, ал.5 т.2 от ЗМСМА определя 30 % от постъпленията от 

разпоредителната сделка да бъдат използвани за финансиране на изграждането, за 

основен и текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура в с. Войкова 

лъка. 

 

По девета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка девета – Одобряване на оценка 261 отново 

Войкова лъка. Отново с положително становище на бюджет, финанси и Комисията 

ТСУ. Ще имаме ли въпроси към долкладната, колеги?Уважаеми колеги, в режим на 

поименно гласуване с така направените проекто-предложения по точка девета да 

станат решения.  

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 



  

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 315 

 

Относно: Одобряване на оценка и продажба на имот пл.№ 261 по кадастралния план 

плана на  с. Войкова лъка , общ. Рудозем 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

22/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 41, ал. 2 ЗОС, във връзка с чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

І. Общински съвет Рудозем приема изготвената експертна оценката за 

продажбата на имот пл.№ 261 по кадастралния план плана на с. Войкова лъка, общ. 

Рудозем с площ 658 м2 в размер на 2303,00 лв. без ДДС. 

 

ІІ. Да се извърши продажба по реда на чл.35 ал.3 от ЗОС на Захаринка Сидерова 

Добрева  

 

ІІІ. На основание чл.52, ал.5 т.2 от ЗМСМА определя 30 % от постъпленията от 

разпоредителната сделка да бъдат използвани за финансиране на изграждането, за 

основен и текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура в с. Войкова 

лъка. 

Д-р Янков: „Със 17 „За“точка девета се приема.  

 

 

По десета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка десета – Одобряване оценка и продажба на 

имот – УПИ VIII, кв. 49 по плана на Рудозем, разглеждана отново в двете комисии – 

Икономическа и ТСУ. С положително становище. Няма отбелязани въпроси при 

нейното разглеждане. Ще имаме ли сега? 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 



 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 316 

 

Относно: Одобряване на оценка за продажба на имот с идентификатор 63207.503.73, 

за който е отреден УПИ VІІІ, кв. 49 по плана на гр. Рудозем 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

17/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



І. Общински съвет Рудозем приема изготвената експертна оценката за 

продажбата на имот с идентификатор 63207.503.73, за който е отреден УПИ VІІІ, кв.49 

по плана на гр. Рудозем с площ 442 м2 в размер на 2 300 лв. без ДДС. 

 

ІІ. Да се извърши продажба по реда на чл.35 ал.3 от ЗОС на Алберт Валентинов 

Гаджалов 

 

Д-р Янков: „Със 17 „За“точка десета се приема. 

 

По единадесета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка единадесет – Одобряване на оценка и 

продажба УПИ IХ, кв.41 по плана на Рудозем. Отново разглеждана в двете комисии. С 

положително становище без отбелязани въпроси по докладната. Ще имаме ли сега, 

колеги? Нямаме въпроси. Преминаваме в режим на поименно гласуване с така 

направеното проекто-предложение по точка единадесета да станат решения: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 



  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 317 

 

 

Относно: Одобряване на оценка за продажба на имот с идентификатор 63207.502.75 

, за който е отреден УПИ ІХ, кв.41 по плана на гр. Рудозем 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

18/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 41, ал. 2 от ЗОС, във връзка с чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

 

І. Общински съвет Рудозем приема изготвената експертна оценката за 

продажбата на имот с идентификатор 63207.502.75 , за който е отреден УПИ ІХ, кв.41 

по плана на гр. Рудозем с площ 410 м2 в размер на 2130,00 лв. без ДДС.  

ІІ. Да се извърши продажба по реда на чл.35 ал.3 от ЗОС на Фидан Минков 

Добрев.   

 

  Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“точка единадесет се приема.“ 

 

 

По дванадесета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка дванадесета, уважаеми колеги! Отдаване под 

наем на част от терен – публична общинска собственост.Самата докладна по точка 

дванадесета е разглеждана от комисията по ТСУ и нормативна уредба с положително 

становище.И тук нямаме отбелязани въпроси и становища на комисията. Ще имаме ли 

сега колеги?Колеги, само да погледнем как е изпратено, тъй като аз разглеждам 

материалите на хартиен носител. В точка втора „Възлага на кмета търга как е при Вас? 

Уважаеми колеги, тъй като по наше решение всички търгове, провеждането на 

всички търгове да става с тайно наддаване, а не явно – най-вероятно и във Вашите 

докладни, изпратени Ви онлайн във втора точка търга с явно гласуване да се чете търг 

с тайно наддаване. Уважаеми колеги, преминаваме към режим на…Въпроси ще има ли 

колеги? Разбрахте ли? Тъй като при мен на хартиен носител е останало явно и при Вас 

е изпратено така. Така че правим корекция в проекто-решението. Търга вместо с явно, 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



както и при вас изпратените да се чете търг с тайно наддаване.В режим на поименно 

гласуване, колеги: 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 318 

 

 

Относно: Отдаване под наем на част от терен – публична общинска собственост 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

223/20.12.2021 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.20 от 

НРПУРОИ  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1.Общински съвет – Рудозем взема решение да се извърши процедура по 

провеждане на публичен търг с явно наддаване за отдаване под наем за срок от пет 

години на част от общински недвижим имот, публична общинска собственост – за 

поставяне на вендинг автомат с площ 2 м2 в с. Чепинци ул. „Демокрация“ съгласно 

схема за монтаж на вендинг автомат издадена от Главния архитект – улична регулация 

/тротоар/. 

2.Възлага на Кмета на общината да проведе процедура за отдаване на частта от 

недвижимия общински имот по т. 1 под наем, чрез публичен търг с тайно наддаване по 

реда на Глава VІ от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество на Общински съвет – Рудозем при минимална тръжна месечна наемна цена 

в размер на 20,00 лв. (с вкл. ДДС). 

3. На основание чл.52, ал.5 т.2 от ЗМСМА определя 30 % от постъпленията от 

разпоредителната сделка да бъдат използвани за изпълнение на дейности от местно 

значение в с. Чепинци. 

  Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“точка дванадесет се приема.“ 

 

 

 

По тринадесета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка тринадесета от днешното заседание. 

Наемане на част от частен имот за нуждите на кметство Оглед. Самата докладна е 

разглеждана в комисията по устройство на територията и законност, така че имаме 

положително становище, без да е отбелязано въпроси, разглеждани допълнително по 

изпратените материали. Ще имаме ли въпроси, колеги? Нямаме. Уважаеми колеги, ще 

преминем в режим на поименно гласуване с така направените две проекто-

предложения по точка тринадесета да станат решения: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 



  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 319 

 

 

 

Относно: Наемане на част от частен имот за нуждите на кметство Оглед, община 

Рудозем 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

19/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал. 1, т.23 от ЗМСМА, чл.228-чл.239 от ЗЗД  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

 І. Общински съвет Рудозем дава съгласието си да бъде сключен договор за наем 

на частен имот, находящ се в село Оглед, община Рудозем, представляващ част от 

имот-двуетажна сграда находяща се в имот пл.№101, а именно първи жилищен етаж, 

състоящ се от: стая с площ 12,60 м2, стая с площ 5,58 м2, коридор с площ 10 м2 и 

санитарен възел с площ 5,88 м2 , собственост на наследници на Юлиян Стефанов 

Хаджиев за сумата от 80,00 лв.  

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



ІІ. Възлага на Кмета на общината да сключи договор за наем за срок от пет 

години.  

 

  Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“точка тринадесет се прие.“ 

 

 

По четиринадесета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка четиринадесета от дневния ред – 

Определяне размера на обезщетение по чл. 97. Самата 14 точка е разглеждана в 

Икономическа и ТСУ комисии. С положително становище. Ще имаме ли въпроси към 

докладната, колеги? При мен няма отбелязано нещо, което в комисиите да е постъпило 

като предложение. Въпроси?Нямаме. Колеги в режим на поименно гласуване с така 

направените проекто-предложения 2 на брой в точка 14-та да станат решения: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 



 

 Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 320 

 

Относно: Определяне размера на обезщетение по чл.97 от ЗС за 2 кв.м., построени 

над площта, за която е учредено право на строеж върху имот с идент. № 

63207.501.134 по КК на гр. Рудозем със статут на частна общинска собственост 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

23/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.41, ал.2 от ЗОС, чл.97 от Закона за собствеността и 

чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

І. Общински съвет Рудозем определя обезщетение по чл.97 ЗС, за 1 кв.м. построени над 

обема на отстъпеното право на строеж с Договор за учредяване право на строеж от 

17.05.1990 г., в имот с идентификатор 63207.501.134 по КК на гр. Рудозем - частна 

общинска собственост, съгласно АОС № № 825 от 09.02.2022 г., в размер на 10,00 лева. 

 

ІI. В изпълнение на настоящото решение, Кметът на Община Рудозем да подпише 

Споразумение с Атанас Георгиев Тунев, в което да бъде определен реда и сроковете, за 

изплащане на дължимото в полза на Община Рудозем обезщетение по чл.97 от ЗС. 

 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“точка четиринадесет се приема.“ 

 

 

По петнадесета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка петнадесета от днешното заседание – 

Разрешаване изработването на проект в кв. 91 по план на Рудозем. Докладната е 

разглеждана в комисията по ТСУ и законност с положително становище. Отново 

нямаме отбелязани въпроси и предложения от комисията. Ще имаме ли сега, 

колеги?Нямаме. В режим на поименно гласуване с така направените проекто-

предложения три на брой в точка петнадесета да станат решения: 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 



 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 321 

 

Относно:  Разрешаване изработването на проект за изменение на ПУП – ПР за имот 

с идентификатор 63207.505.17, който попада в УПИ III-инд. жил. застр. и улична 

регулация в кв.91 по плана на гр. Рудозем, общ. Рудозем.  

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

27/16.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.8 и т.11 от ЗМСМА, във връзка с чл.124а, ал.1, 

чл.124б, ал.1 от ЗУТ, във връзка с чл.3, ал.2, чл.6, ал.1 от ЗОС  

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Одобрява представеното задание за изработване на проект за изменение на 

ПУП – ПР за имот с идентификатор 63207.505.17, който попада в УПИ III - 

индивидуално жилищно застрояване и улична регулация в кв.91 по плана на гр. 

Рудозем, общ. Рудозем.  

2. Разрешава изработване на проект за изменение на ПУП – ПР за имот с 

идентификатор 63207.505.17, който попада в УПИ III - индивидуално жилищно 

застрояване и улична регулация в кв.91 по плана на гр. Рудозем, общ. Рудозем.  

3. Обявява от публична общинска собственост в частна общинска собственост 

поради отпаднало предназначение, следната част от поземлен имот:  

 Придаваема част, равняваща се на 57 кв.м. от нереализирана улична регулация 

попадаща в поземлен имот 63207.505.17 по КККР на гр. Рудозем, общ. 

Рудозем, одобрени със заповед РД-18-12/10.03.2010 г. на Изпълнителния 

директор на АГКК, целият с площ 877 кв.м., трайно предназначение на 

територията: урбанизирана, начин на трайно ползване: ниско застрояване, 

адрес на поземления имот: гр.Рудозем, п.к. 4960, ул. „Койнарци”.  

  

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“точка петнадесета се приема.“ 

 

По шестнадесета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Уважаеми колеги, точка шестнадесета – постъпило искане с R -5586 

от Розета Чечкова. Тази докладна е разглеждана в Комисията по ТСУ и законност. 

Отново имаме положително становище в комисията. Отново нямаме отбелязани при 

мен въпроси и предложения на комисията. Сега ще имаме ли, колеги? Нямаме. Ще 

преминем в режим на поименно гласуване с така направените проекто-предложения по 

точка шестнадесета да станат решения: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 



  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 322 

 

 

Относно: Постъпило искане с вх.№ Р-5586/13.12.2021 г. от Розета Чечкова - 

Началник на Общинска служба по земеделие - Рудозем за предприемане на 

необходимите действия по предоставяне на земеделски имот.  

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

25/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, §27, ал.2, т.1 от ПЗР към 

ЗИДЗСПЗЗ, чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ, във връзка с искане с вх.№ Р-5586/13.12.2021 г. 

от Розета Чечкова- Началник на Общинска служба по земеделие-Рудозем  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Общински съвет-Рудозем дава съгласието си имот № 27365.1.351 – Ливада, с 

площ 2995 кв.м, собственост на Община Рудозем при съседи: поземлен имот с № 

27365.1.1406; поземлен имот с № 27365.1.239; поземлен имот с № 27365.1.1405; 

поземлен имот с № 27365.1.555, поземлен имот с №27365.1.352 и имот № 27365.1.352 – 

Ливада, с площ 2512 кв.м., собстеност на Община Рудозем при съседи: поземлен имот 

№ 27365.1.351, поземлен имот № 27365.1.239, поземлен имот с № 27365.1.1405, във 

връзка с Решение № 154/10.08.1992 г. да се предоставят на Общинска служба по 

земеделие- гр. Рудозем за издаване на решение по чл.14, ал.1, т.1 от ЗСПЗЗ, в полза на 

наследниците на Нурие Салихова Карасалихова. 

 

 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“точка шестнадесета се приема.“ 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



 

По седемнадесета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка седемнадесета от днешното заседание - 

Определяне размера и местоположението на свободните пасища. Отново е разглеждана 

докладната в комисията по ТСУ и нормативна уредба. Отново имаме положително 

становище за нейното приемане, както и нямаме предложения и въпроси от комисията. 

Сега ще имаме ли колеги? Нямаме. Ще преминем в режим на поименно гласуване с 

така направените проекто-предложения по точка седемнадесета да станат решения. 

 

Общ брой общински съветници: 17 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 323 

 

Относно: Определяне размера и местоположението на свободните пасища, мери и 

ливади от общинския поземлен фонд, които ще се отдават под наем на собственици 

или ползватели на животновъдни обекти с пасищни селскостопански животни за 

стопанската 2022 г. – 2023 г. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

24/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 37и, ал. 3 и чл. 37о, ал. 1. т. 1 от Закона за собствеността и 

ползването на земеделски земи 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

1. Определя размера и местоположението на свободните пасища, мери и ливади                      

от общинския поземлен фонд за общо и индивидуално ползване по землища, попадащи 

на територията на община Рудозем посочени в Приложение № 1, което е неразделна 

част от настоящото решение. 

2. Дава съгласие общинските ливади, мери и пасища включени в списъка по 

Приложение № 1 да се предоставят за общо и индивидуално ползване, чрез отдаване 

под наем или аренда без търг на собственици или ползватели на животновъдни обекти 

попадащи на територията на община Рудозем, регистрирани в Интегрираната 

информационна система на БАБХ, съобразно броя и вида на регистрираните пасищни 

селскостопански животни. Разпределянето на необходимата за всеки кандидат площ, 

да става след приспадане на притежаваните или ползвани на правно основание от 

заявителя  пасища, мери и ливади. Минимален срок на ползване - 5 /пет/ стопански 

години, съгласно чл. 37и,  ал. 12 от ЗСПЗЗ . 

    3. Определя годишна наемна цена за декар за стопанската 2022г. – 2023 г., съгласно 

средните годишни рентни плащания за съответното землище, определени от комисия 

назначена със Заповед № РД-04-01/04.01.2022 г. на директора на ОД „ Земеделие “- 

Смолян по реда на §2е    от ДР на ЗСПЗЗ, както следва: 

№ по 

ред 

Землище Средно годишно рентно плащане лв/дка 

Ливади Пасища/ Мери 

1. Рудозем 6 7 

2. Витина 6 9 

3. Войкова лъка 6 8 

4. Елховец 8 8 

5. Оглед 8 6 

6. Поляна 6 5 

7. Рибница 6 6 

8. Чепинци 15 10 

 

4. Упълномощава Кмета на общината да извърши всички последващи от 

решението действия. 



Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“точка седемнадесета се приема.“ 

 

По осемнадесета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Преминаваме и към последна точка от днешното заседание 

осемнадесета – Приемане на отчета за дейността на Местната комисия. Самата 

докладна е разглеждана във всички комисии. Всички комисии са с положително 

становище за приемането на отчета. Нямаме отбелязани въпроси и предложения от 

комисиите. Сега ще имаме ли колеги? Нямаме. Ще преминем в режим на поименно 

гласуване с така направеното проекто-предложение.  По точка осемнадесета да станат 

решения: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ЗА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 324 

 

Относно: Приемане на отчет за дейността на Местна комисия за борба с 

противообществените прояви - Рудозем за 2021 г. и План-програма за дейността на 

комисията за 2022 г. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

26/14.02.2022 г., предложена от кмета на община Рудозем – Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание  чл. 7, ал. 2 от ЗБППМН и чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 1. Общински съвет – Рудозем – приема „Отчет за дейността на МКБППМН- 

Рудозем за 2021 г.”;  

2. Приема План-програма за дейността на МКБППМН за 2022 г. 

 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! Със 17 „За“точка осемнадесета се приема. 

Поради изчерпване на дневния ред – закривам днешното заседание. Благодаря на всички 

за Вашето участие!“ 

С тези думи д-р Янков закри тридесет и петото редовно онлайн заседание. 

 

 

 

 

 

Председател на Об. С: ..........П................... 

                                                                                                   /д-р Владимир Янков/ 

 

                                                              

Технически секретар:…П………...                                                                                                

                                         /Даниела Хаджиева/ 


